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 R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
  
KLASA: 024-05/22-01/12 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-18 
Rijeka, 12. prosinac 2022. godine 

 
ZAPISNIK 

S 39. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 12. prosinca 2022. godine (ponedjeljak) održana je 39. sjednica VMO Kozala, s 
početkom u 19,00 sati u prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Sanjin Matijević, predsjednik VMO 
- Kristian Starčić, zamjenik predsjednika VMO 
- Milan Francetić, član VMO 
- Ines Mijić, članica VMO 
- Erika Valić, tajnica MO 
 
Sjednici nije prisustvovao: 
- Filip Jakovac, član VMO 
 
Usvajanje zapisnika s 38. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje izvješća o izvršenoj programskoj aktivnosti „Advent i doček Djeda 
Božićnjaka“ 

2. Usvajanje Financijskog plana za 2023. godinu s projekcijama za 2024. i 2025. 
godinu 

3. Razno 
 

Sjednica je započela u 19,00 sati. Predsjednik VMO Sanjin Matijević otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 
 

AD 1 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević iznio je zadovoljstvo po pitanju ovogodišnjeg izvršenja 
aktivnosti „Advent i doček Djeda Božićnjaka“ u cijelosti. Advent se održao posljednji vikend 
mjeseca studenoga 2022. g., točnije u subotu 26. 11. 2022. g. s početkom u 17.00 sati na 
Volčićevom trgu, uz prigodnu glazbu i ponudu slatkiša i pića za građane. Doček Djeda 
Božićnjaka održao se tradicionalno u prostorijama OŠ „Kozala“ 12. 12. 2022. g. u 17.00 sati u 
suradnji sa učiteljicama i učenicima OŠ „Kozala“ te odgajateljicama i polaznicima DV „Vidrice“. 
Nakon dječje predstave, Djed Božićnjak podijelio je djeci s područja MO Kozala slatke darove. 
 
Zaključak: Izvješće jednoglasno usvojeno. 
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AD 2 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević naveo je kako Financijski plan za 2023. godine izgleda na 
neki način drugačije od onih prethodnih iz razloga što se ukupan iznos koji je prikazan u 
kunama treba, radi prelaska Republike Hrvatske na novu valutu od 1. 1. 2023. g., prikazati u 
novoj valuti – Euru. Podsjetio je sve prisutne kako je Financijski plan zapravo ukupan prikaz 
predviđenih troškova po svim programima koje je Vijeće već donijelo na 36. sjednici VMO u 
lipnju 2022. godine. 
 
Zaključak: Financijski plan za 2023. godinu s projekcijama za 2024. i 2025. godinu 
jednoglasno je usvojen. 
 
 

AD 3/1 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević je informirao sve prisutne o zahtjevu Nenada Jurkovića iz 
Ravne Gore za suglasnost za prodaju borova na Volčićevom trgu. 
 
Zaključak: Informacija je primljena na znanje i jednoglasno je izdata suglasnost. 
 
 

AD 3/2 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević konstatirao je da je ovo posljednja sjednica VMO prije isteka 
četverogodišnjeg mandata te se tim povodom zahvalio svim prisutnima na dosadašnjoj 
suradnji i doprinosu. 
 
Zaključak: Informacija je primljena na znanje. 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 21,00 
sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.  
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
Erika Valić Sanjin Matijević 


